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PROTOKÓŁ Nr  138/2022 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 11 kwietnia 2022 roku, godz.8.30  
 

 
W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Waldemar Trelka  - Starosta Radomski 
2. Krzysztof Kozera   - Wicestarosta Radomski  
3. Zbigniew Dziubasik  - Członek Zarządu 
4. Roman Frąk  - Członek Zarządu 
5. Ewa Tkaczyk   - Członek Zarządu  
 
oraz 
Rafał Czajkowski   - Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska   - Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
oraz 
Marcin Genca  - Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju  
  
Zebranych powitał Starosta Radomski Waldemar Trelka i poprosił o przyjęcie nw. porządku 
obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu 135 posiedzenia Zarządu.  
2a.    Informacja na temat realizacji zamówień publicznych w świetle obecnej sytuacji na         
         Rynku robót budowlanych. 
3. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu za 2021 rok 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 20/2022 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie                                

w Radomiu w sprawie wyrażenie zgody na zwiększenie planu dochodów i wydatków 
budżetowych w  Domu Pomocy Społecznej w Wierzbicy na 2022 r. o kwotę 6.991zł. 

5. Rozpatrzenie wniosku Nr 21/2022 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie                              
w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie planu wydatków budżetowych 
Domu Pomocy Społecznej w Wierzbicy na 2022 r., w kwocie 140.000zł. 

6. Rozpatrzenie wniosku Nr 23/2022 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie                              
w Radomiu w sprawie wyrażenie zgody na zwiększenie planu dochodów i wydatków 
budżetowych na 2022r. w Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach w dziale 852, 
rozdziale 85202, w kwocie 1.800zł.  

7. Rozpatrzenie wniosku Nr 24/2022 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie                               
w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie planu wydatków budżetowych 
Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach na 2022r. w dziale 852, rozdziale 85202 
§6050 w kwocie 37.000zł., na zadania inwestycyjne pn.: „Budowa altany” oraz 
wprowadzenia zmian w WPF. 

8. Rozpatrzenie wniosku Nr 25/2022 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie                                
w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie planu wydatków budżetowych 
Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach na 2022r. w dziale 852, rozdziale 85202, 
§6060, w kwocie 35.000zł., na zadanie inwestycyjne pn.: „Zakup serwera wraz                                         
z montażem”. 

9. Rozpatrzenie wniosku Nr 26/2022 Wydziału Edukacji w sprawie zatwierdzenia konkursu  
na stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Iłży.                           
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10. Rozpatrzenie wniosku Nr 27/2022 Wydziału Edukacji w sprawie powierzenia stanowiska 
dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Iłży.     

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 28/2022 Wydziału Edukacji w sprawie upoważnienia dyrektora 

Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Iłży do składania oświadczeń woli 
związanych z zakresem prowadzenia bieżącej działalności jednostki organizacyjnej. 

12. Rozpatrzenie wniosku Nr 29/2022 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu 
wydatków budżetowych na 2022 rok o łączną kwotę 68.000,- złotych  
w Liceum Ogólnokształcącym w Pionkach. 

13. Rozpatrzenie wniosku Nr 30/2022 Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na 
utworzenie nowego kierunku kształcenia w zawodzie kucharz  w Branżowej Szkole I 
Stopnia Specjalnej w  Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Wierzbicy. 

14. Rozpatrzenie wniosku Nr 31/2022 Wydziału Edukacji w sprawie  odwołania ze 
stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych im. S. Staszica w Iłży Pana 
Dariusza Leśkiewicza. 

15. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2022  Biura Kadr i Szkoleń w sprawie ustalenia zasad 
wynagradzania dyrektora samorządowej instytucji kultury, dla której organizatorem jest 
powiat radomski. 

16. Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2022  Wydziału Komunikacji w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidację pojazdu. 

17. Rozpatrzenie wniosku Nr 33/2022  Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 
ogłoszenia naboru wniosków o przyznanie stypendium dla studentów kształcących się 
w szkole wyższej na kierunku lekarskim. 

18. Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2022  Wydziału Inwestycji w sprawie zwiększenia 
wydatków budżetu powiatu na 2022 r. w  Starostwie Powiatowym w Radomiu o  kwotę 
194 000,00 zł - na realizację zadania pn. „Wdrożenie cyfrowego systemu komunikacji 
społecznej i zarządzania oświatą w powiecie radomskim”. 

19. Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2022  Wydziału Promocji i Rozwoju w sprawie 
przeniesienia wydatków w Starostwie Powiatowym w Radomiu w Dziale 921 w kwocie  
60 000 zł  z Gminy Miasta Pionki  do Gminy Kowala.  

20. Rozpatrzenie wniosku Nr 20/2022  Wydziału Promocji i Rozwoju w sprawie powierzenia 
Gminie Kowala zadania z zakresu kultury w 2022 roku. 

21. Rozpatrzenie wniosku Nr 21/2022  Wydziału Promocji i Rozwoju w sprawie powierzenia 
Gminie Jedlnia - Letnisko zadania z zakresu kultury w 2022 roku. 

22. Rozpatrzenie wniosku Nr 22/2022  Wydziału Promocji i Rozwoju w sprawie powierzenia 
Gminie Przytyk zadania z zakresu kultury w 2022 roku. 

23. Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2022  Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie 
przeniesienia wydatków między paragrafami w kwocie 42 347,00 zł., na zakup energii 
elektrycznej. 

24. Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2022 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych                             
w Radomiu w sprawie wyrażenie zgody na likwidację środka trwałego - samochodu 
osobowego marki OPEL VECTRA stanowiącego własność Powiatu Radomskiego 
będącego w dyspozycji Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w drodze 
sprzedaży, w razie zaś bezskutecznej sprzedaży w drodze złomowania pojazdu. 

25. Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2022 Wydziału Budownictwa i Architektury  w sprawie 
wyrażenia opinii w przedmiocie wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację 
inwestycji drogowej dotyczącego „Rozbudowy drogi gminnej nr 350506W wraz                                  
z oświetleniem w Rajcu Poduchownym gm. Jedlnia-Letnisko”. 

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków 
budżetu powiatu na 2022 rok. 
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27. Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2022 Geodety Powiatowego  w sprawie wyrażenia zgody na  

ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa 
sp.z.o.o.  z siedzibą w Tarnowie, na nieruchomości położonej w Pionkach, stanowiącej 
własność Powiatu Radomskiego,  w użyczeniu Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów  Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 

28. Sprawy różne: 
- zawiadomienie Starosty Radomskiego o wszczęciu postępowania administracyjnego                        
w sprawie pozwolenia na rozbudowę budynku Zespołu Szkół im. J. Śniadeckiego o szyb 
windy osobowej, na działce nr 1468/9 w Pionkach. 
- decyzja z dnia 25.03.2021 roku, znak: GKN-II.683.84.2021.JL w sprawie ustalenia 
odszkodowania w łącznej wysokości 96.330 zł za nieruchomość zabudowaną położoną                       
w miejscowości Dzierzkówek Stary, gm. Skaryszew. 

 
Ww. porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad – przyjęcie protokołu 135 posiedzenia 
Zarządu.  
 
Protokół posiedzenia Zarządu Nr 135 został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2a porządku obrad - informacja na temat realizacji 
zamówień publicznych w świetle obecnej sytuacji na rynku robót budowlanych.  
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka poinformowała, że zostało przyznane 
dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na rozbudowę drogi powiatowej Iłża – 
Antoniów na odcinku 3.800 m, na terenie gminy Iłża. Wartość tego zadania wynosiła 6.494.735 
zł. Dofinansowanie miasta i gminy Iłża 1.446.420 zł. Poinformowała, że pomoc finansową 
powiat otrzyma w rozbiciu na 3 lata, w roku bieżącym 500 tys. zł, w kolejnym roku 500 tys. zł 
i 446.420 zł w 2023 roku. Kwota 1.446.420 zł stanowi 35% wkładu własnego.  

Drugie zadanie, na które złożony został wniosek do Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg tj. rozbudowa drogi powiatowej Wojciechów – Kozłów – Rajec Szlachecki wraz                              
z budową ścieżki rowerowej na odcinku 5,1 km, jest na liście rezerwowej, na drugiej pozycji i 
ma duże szanse na dofinansowanie. Informacja w tej sprawie powinna być do końca tego 
tygodnia. Wówczas zostanie ogłoszony przetarg. Były rozmowy z gminą Jastrzębia i gmina już 
podjęła uchwałę intencyjną dot. udzielenia powiatowi pomocy finansowej 1.636.723 zł t. 35%  
szacunkowej wartości zadania, bo przetarg jeszcze nie został ogłoszony. W bieżącym roku 546 
tys. zł, 545 tys. zł w przyszłym roku i 545.723 zł w 2024 roku, z tym, że gmina prosiła aby w 
latach następnych dofinansowanie przeznaczyć na wydatki inwestycyjne, nie bieżące, dlatego 
na pozostałe lata przeznacza się na rozbudowę drogi powiatowej Gulin – Wsola – Wojciechów 
a w 2021 roku na Urbanów – Stare Zawady – Jedlińsk. Tak zostanie skonstruowane 
porozumienie, ewentualnie będzie podlegało zmianom i modyfikacjom.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że na sesji Rady Gminy otrzymał 
pytanie, co się stanie jeśli najniższa oferta będzie powyżej kosztorysu. Kosztorys opiewa na 
ponad 10.600.000 zł. Mając świadomość, że 1,6 mln. zł nie było łatwo uzyskać, nawet  w ratach, 
zadeklarował że jeżeli kwota będzie do 11 mln. zł czyli nieznacznie powyżej kosztorysu to 
zadanie będzie robione, przy dofinansowaniu gminy 1,6 mln. zł. Jeżeli przetarg będzie na kwotę 
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powyżej 11 mln. zł wówczas zastanowią się, czy zadanie realizować, czy nadal 1,6 mln. zł ze 
strony gminy jest wystarczające.  
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka poinformowała, że wartość kosztorysowa 
tego zadania opiewa na kwotę 10.979.532 zł. Zadanie to jest na liście rezerwowej do 
dofinansowania na kwotę 5.398.766 zł. 1,6 mln . zł to dofinansowanie gminy. Kwoty te odnoszą 
się do wartości kosztorysowej.  
 Następnie poinformowała, że w styczniu został złożony wniosek o dofinansowanie z 
rezerwy subwencji ogólnej zadania pn. „rozbudowa drogi powiatowej Przytyk – Kożuchów – 
do drogi krajowe nr 48, na terenie gm. Przytyk”. Jest to odcinek o dł. 2.780 m. Wystąpiono o 
6.300.000 zł. Taką kwotę przyznano, lista jest do zatwierdzenia u Ministra Finansów. Po 
zatwierdzeniu listy taka kwota na konto powiatu wpłynie. Pozostało 6.300.000 zł. To zadanie 
zostało zwiększone biorąc pod uwagę że nawet jeśli będą oszczędności na tym zadaniu 
pieniądze nie przepadają, zawsze można zdecydować się albo na wydłużenie tego odcinka, albo 
przeznaczyć je na całkowicie inne zadanie. Tak więc powiat wystąpił o 6.300.000 zł i taka 
kwota została przyznana. Postępowanie przetargowe zostanie wszczęte.  
 Poinformowała, że czwarty wniosek z którym w tym roku wystąpili o dofinansowanie 
w ramach „Polskiego Ładu” to rozbudowa drogi powiatowej Radom – Gębarzów – Polany o 
długości 4.550 m. Zadanie będzie realizowane po otrzymaniu dofinansowania, a wynosi ono  
18.735.000 zł. 2.265.00 zł to jest wkład własny tj. 14,8% na terenie gminy Kowala i Skaryszew. 
Odbyło się spotkanie z trzema wójtami na temat zabezpieczenia przez poszczególne gminy 
dofinansowania w wysokości 35% wartości zadań realizowanych na terenie gmin. Tu 
informacji jeszcze nie ma, a zgodnie z zasadami „Polskiego Ładu” przetarg będzie można 
ogłaszać po otrzymaniu promesy.  

Następnie poinformowała, że kontynuowana jest poprawa bezpieczeństwa drogowego 
na przejściu dla pieszych w Pionkach na Alei Jana Pawła II. Dodatkowo został rozszerzony 
zakres robót o odnowę nawierzchni i do 15 kwietnia wykonawca ma to wykonać. 
Równocześnie trwają prace związane z poprawą bezpieczeństwa  na przejściu dla pieszych w 
Iłży. Miały się także rozpocząć w Jastrzębi pracę nad poprawą bezpieczeństwa na przejściu na 
drodze Brzóza – Radom. To spotkało się z krytyką przedsiębiorców którzy mają zlokalizowane 
w pobliżu tego odcinka sklepy. Są żądania żeby zapewnić miejsca postojowe dla klientów 
sklepów. Odbyło się już pięć spotkań z mieszkańcami. Powiat ten projekt zrealizuje, 
zastanawiają się czy drobne korekty wprowadzić, nie mniej jednak niezadowolenie 
mieszkańców jest.  

Poinformowała, że zadanie na drodze Gaj – Tomaszów nie zostało zakończone w roku 
ubiegłym i środki przeszły jako wydatki niewygasające. Na tej drodze było przeprowadzane 
postępowanie egzekucyjne, jeden z właścicieli nie chciał udostępnić swojej działki na korektę 
łuku. Ostatecznie udało się zakończyć to postępowanie egzekucyjne, wykonawca przystąpił do 
wykonywania robót. Jednak zmieniła się sytuacja gospodarcza na rynku. Wykonawca złożył 
pisma i oczekuje zwiększenia nakładów na realizację tego zadania powołując się na działania 
zbrojne na Ukrainie które były nie do przewidzenia. Startując w przetargu, w kwietniu 
ubiegłego roku i podpisując umowę wykonawca nie mógł wiedzieć, że ceny tak wzrosną, że 
będzie trudno pozyskać niektóre materiały. Wykonawca wystąpił o trzy pozycje, które nie 
zostały wykonane do końca ubiegłego roku, czyli nawierzchnie bitumiczne i o to zweryfikował 
swój kosztorys. Dodatkowy koszt związany ze wzrostem ceny nakładów na tą inwestycję 
wynosi 77.079,55 zł. Poinformowała, że w następnym tygodniu będzie spotkanie z wykonawcą 
i będą negocjować, ale obecnie wszystko zmierza do tego, że jeśli umowy na zadania były 
wcześniej zawarte  to wszystko co się wydarzyło tj. działania wojenne w Ukrainie, wzrost cen, 
trudności z dostępem do materiałów są podstawą do tego żeby wykonawcom zmieniać umowy. 
Powołują się na art. 651 KC, art. 665 pkt 4 ustawy prawo zamówień publicznych. Temat jest 
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omawiany ale wydaje się, że  w tej sytuacji wykonawca ma prawo i jeśli złoży pozew do sądu 
to wygra sprawę.  

Odnośnie wszystkich pozostałych umów które były zawarte w ubieg roku tj. rozbudowa 
drogi powiatowej Radom – Augustów - Kowala – Parznice, poprawa bezpieczeństwa ruchu 
drogowego na czterech przejściach dla pieszych, gdzie jest robiona dokumentacja projektowa 
poinformowała, że już są pisma informujące o wzroście cen nośników energetycznych, cen 
zakupu cementu, wzrostu cen wszystkich produktów. Wykonawcy szczegółowo to opisują, 
załączają faktury i występują z roszczeniami o wzrost wynagrodzeń za wykonanie umów.  

Poinformowała, że 24 marca na stronie Urzędu Zamówień Publicznych ukazała się 
opinia o dopuszczalnych zmianach umowy w sprawie zamówienia publicznego. Są tam opisane 
te przypadki  i uznane są działania w Ukrainie jako sytuacja nadzwyczajna, którą trudno było 
przewidzieć i która jest podstawą do zmiany umów i nie narusza to art. 144 ustawy prawo 
zamówień publicznych, nawet jeśli nie było przewidziane w umowie. W takich przypadkach 
zamawiający powinien wykonawcy różnicę pokryć. Stwierdziła, że inaczej się przedstawia 
sytuacja dla zamówień które teraz są, kiedy działania wojenne trwają i wiadomo jaka jest 
sytuacja gospodarcza. Nie mniej jednak też spotykają się, z tym, że wykonawcy występują o 
zmianę umów. To będą trudne sprawy do rozstrzygnięcia, ponieważ wszyscy zamawiający i 
inwestorzy w tym czasie się spotykają ale nie ma jeszcze żadnych orzeczeń, wyroków na 
podstawie których można by było się opierać Natomiast Urząd Zamówień Publicznych 
sugeruje wprowadzanie w nowych przetargach klauzul przeglądowych, czyli żeby wpisywać w 
jakich przypadkach o ile będą zmieniane umowy, ale ustawodawca dla zamawiającego nałożył 
ten obowiązek żeby zamawiający przewidział możliwość zmiany i określił np. że inflacja 
będzie 15%, czyli do 15% jeżeli faktycznie w okresie realizacji zamówienia będzie, to 
wykonawca powinien to przewidzieć i już o taką kwotę zwaloryzować wartość swojej umowy 
na wynagrodzenia. Czyli sami muszą doprecyzować klauzule przeglądowe w taki sposób żeby 
z wykonawcą nie mieć potem sporu.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że w najbliższym czasie odbędzie się 
przegląd dróg, ich stan po zimie, w wyniku czego zaplanowane zostaną remonty, odnowy 
nawierzchni. Stwierdził, że potrzeb jest bardzo dużo. Poinformował, że jeśli będzie nabór do 
Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg to prawdopodobnie, oprócz tych dwóch dróg, będzie 
można aplikować o finansowanie odnowy nawierzchni. Jednak o tym będzie informacja  
dopiero za rok. W tym roku trzeba wybrać drogi do remontów. Zapytał jaka kwota jest na ten 
cel zabezpieczona i ile kilometrów dróg za nie można by wykonać? 
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka stwierdziła, że w tej chwili ciężko jest 
cokolwiek skalkulować, bo ceny się bardzo zmieniają. Natomiast planują wykonać odnowę 
nawierzchni na co najmniej 10 km dróg. Na odnowę nawierzchni zabezpieczono w budżecie 
4,5 mln. zł. W ubiegłym roku cena odnowy za 1 km wynosiła około 400 tys. zł, obawia się  że 
przy obecnym wzroście cen wyniesie około 600 tys. zł. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poprosił o przedstawienie, które odcinki dróg na 
terenie jakich gmin są przewidziane do remontowania. 
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka poinformowała, że będą to drogi najbardziej 
zniszczone po zimie. Na pewno będzie to droga w Seredzicach, gmina Iłża odcinek około 800 
m. Ponadto będzie też droga, która była robiona w ubieg roku, w Trablicach, gm. Skaryszew 
na odcinku 1.700 m. Będzie tez robiona droga w Wolanowie. Stwierdziła, że będą robione 
odcinki dróg które są w najgorszym stanie, na których nie będzie się opłacało wykonywać 
remontów cząstkowych.  
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Starosta Radomski Waldemar Trelka poprosił, aby po przeglądzie dróg na posiedzenie 
Zarządu została przygotowana informacja jakie drogi proponuje się remontować, w jakim 
zakresie i za jaką kwotę.  
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka poinformowała, że już jest procedowana  
zmiana do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. W ramach Funduszu mają zostać 
wyodrębnione środki na poprawę bezpieczeństwa ruchu pieszych realizowane w ramach zadań 
powiatowych i gminnych, oraz środki na remonty, odnowy nawierzchni.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że po objeździe dróg zdecydują które 
drogi będą robione w tym roku, a na które zostaną złożone wnioski do RFRD na rok 2022. 
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka poinformowała, że będzie możliwość 
pozyskania dużych środków, 6.300.000 zł z rezerwy subwencji ogólnej. Jeśli dostaną pieniądze 
na drogę w Kozłowie to będzie prawie  5.300.000 zł, ponadto 1.800.000 zł na drogę Iłża – 
Antoniów, plus dofinansowania gmin. Zatem środki zewnętrzne w tym roku byłyby naprawdę 
znaczne. Trzeba jednak czekać na ogłoszenie list, bo wcześniejsze ogłoszenie przetargów jest 
dużym ryzykiem.  
 
Członek Zarządu Roman Frąk zapytał o chodnik w Dąbrówce Nagórnej. Stwierdził, że                       
w następnym tygodniu będzie sesja Rady Gminy w Zakrzewie i na pewno takie pytanie padnie, 
dlatego chciałby mieć wiedzę żeby z całą pewnością na sesji udzielić informacji, czy ten 
chodnik będzie robiony, czy nie.  
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka stwierdziła, że wójt gminy Zakrzew 
informował, że na ten rok zabezpieczy środki na dofinansowanie dokumentacji, a na następny 
rok na realizacje inwestycji.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że jeśli otrzymają stanowisko wójta to 
w tym roku zadanie zostanie wprowadzone po to żeby w przyszłym je zrealizować.  
 
Członek Zarządu Roman Frąk poinformował, że przecież jest deklaracja wójta z ubiegłego 
roku. Stwierdził, że jest jakieś niezrozumienie w Zarządzie i nie ma jasnego stanowiska 
Zarządu, czy chodnik będzie wykonany, czy też nie, albo niezrozumienie jest w Zarządzie 
Dróg.  
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka stwierdziła, że nie ma żadnego 
niezrozumienia.  
 
Członek Zarządu Roman Frąk zapytał, czy na sesji Rady Gminy może powiedzieć że ten 
chodnik zostanie w przyszłym roku wykonany? 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że jeśli zostanie wykonana 
dokumentacja wówczas w przyszłym roku to zadanie zostanie wprowadzane jako inwestycyjne 
i będzie realizowane przy 35% dofinansowaniu gminy.  
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik stwierdził, że już prawie rok toczy się spór o budkę               
z lodami pana Wysockiego w Pionkach. Stwierdził, że już czas zakończyć tą sprawę. Jest to 
kwesta 2 tys. zł kary. Pan się odwołuje, sprawa wraca do ponownego rozstrzygnięcia. Może 
jest potrzeba zrewidowania stanowiska Zarządu Dróg i zakończenia sporu.  
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Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka poinformowała, że sprawa wróciła do 
ponownego rozpatrzenia poprzez nakazanie uzupełnienia materiału dowodowego. SKO 
wskazało jakie czynności trzeba wykonać. Została wydana decyzja administracyjna i nie można 
dowolnie kształtować zapisów. Pan Wysocki stwierdził, że budka z lodami nie  jest elementem 
trwale zajmującym pas drogowy, z czym SKO się nie zgodziło. Obecnie SKO poprosiło, aby 
przedstawić że powiat jest właścicielem tego terenu poprze pokazanie w ewidencji gruntów 
prze geodetę, że ten pas drogowy jest powiatu.  
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik stwierdził, że spór ciągnie się już latami i angażuje 
ludzi. Trzeba się zastanowić, czy jest to zasadne.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że sprawa zostanie przeanalizowana. 
 
Członek Zarządu Ewa Tkaczyk zapytała na jakim etapie jest wniosek o wykonanie chodnika 
w Kłonówku? Miała zostać przygotowana analiza. 
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka poinformowała, że analiza jest już 
przygotowana i zostanie przekazana.  
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – sprawozdanie z działalności 
Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu za 2021 rok 
 
Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski poinformował, że ze sprawozdania wynika i z na terenie 
powiatu spada bezrobocie, pieniądze na działania są wystarczające. W roku bieżącym  budżet 
PUP w Radomiu wynosi 56 mln. zł, z czego na dziś zaangażowanych zostało ponad 20 mln. zł. 
Sytuacja jest stabilna.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu 
Pracy  w Radomiu za 2021 rok i skierował go na sesję Rady Powiatu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 20/2022 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenie zgody na 
zwiększenie planu dochodów i wydatków budżetowych w  Domu Pomocy Społecznej                                   
w Wierzbicy na 2022 r. o kwotę 6.991zł. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że wniosek dotyczy zwiększenia planu 
dochodów budżetowych DPS w Wierzbicy z jednoczesnym zwiększeniem planu wydatków 
budżetowych o kwotę 6.991zł. Środki pochodzą z odszkodowania za uszkodzenie dachu na 
budynku przy ul. Sienkiewicza 37 i zostaną przeznaczone na naprawę uszkodzonego dachu. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 21/2022 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
zwiększenie planu wydatków budżetowych Domu Pomocy Społecznej w Wierzbicy na 2022 r., 
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w kwocie 140.000zł. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że wniosek dotyczy zwiększenia planu 
wydatków budżetowych Domu Pomocy Społecznej w Wierzbicy na 2022 r. w kwocie 
140.000zł. Dom Pomocy Społecznej w Wierzbicy wystąpił z wnioskiem o zwiększenie planu 
wydatków o w/w kwotę z przeznaczeniem na remont 21 pomieszczeń mieszkalnych w budynku 
przy ul. Partyzantów 3. Pomieszczenia te nie były malowane od 20 lat.  

 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Środki na jego 
realizację pochodzić będą z nadwyżki budżetowej.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 23/2022 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenie zgody na 
zwiększenie planu dochodów i wydatków budżetowych na 2022r. w Domu Pomocy Społecznej 
w Krzyżanowicach w dziale 852, rozdziale 85202, w kwocie 1.800zł. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że wniosek dotyczy zwiększenia planu 
dochodów i wydatków budżetowych na 2022r. w Domu Pomocy Społecznej                                                 
w Krzyżanowicach, w kwocie 1.800 zł. Środki pochodzą z darowizny przekazanej przez 
Nadleśnictwo Marcule Państwowe Gospodarstwo Leśne Lasy Państwowe w Marculach  na 
rzecz DPS w Krzyżanowicach z przeznaczeniem na cele statutowe Domu.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 24/2022 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
zwiększenie planu wydatków budżetowych Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach na 
2022r. w dziale 852, rozdziale 85202 §6050 w kwocie 37.000zł., na zadania inwestycyjne pn.: 
„Budowa altany” oraz wprowadzenia zmian w WPF. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że wniosek dotyczy zwiększenia planu 
wydatków budżetowych Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach na 2022r. w kwocie 
37.000zł. z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa altany”. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Środki na jego 
realizację pochodzić będą z nadwyżki budżetowej.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 25/2022 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
zwiększenie planu wydatków budżetowych Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach na 
2022r. w dziale 852, rozdziale 85202, §6060, w kwocie 35.000zł., na zadanie inwestycyjne pn.: 
„Zakup serwera wraz z montażem”. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że wniosek dotyczy wyrażenie zgody 
na zwiększenie planu wydatków budżetowych Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach 
na 2022r. w kwocie 35.000zł., na zadanie inwestycyjne pn.: „Zakup serwera wraz z montażem”. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Środki na jego 
realizację pochodzić będą z nadwyżki budżetowej.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 26/2022 
Wydziału Edukacji w sprawie zatwierdzenia konkursu  na stanowisko dyrektora Poradni 
Psychologiczno – Pedagogicznej w Iłży.                           
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że w dniu 29 marca 2022r. odbył się 
konkurs na dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Iłży. W wyniku 
przeprowadzonego konkursu kandydatem na stanowisko dyrektora Poradni została wybrana 
Pani Dorota Paczyńska. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 818/2022 w sprawie zatwierdzenia 
konkursu  na stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Iłży. 
Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 27/2022 
Wydziału Edukacji w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Poradni Psychologiczno – 
Pedagogicznej w Iłży.     
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że powierza się Pani Dorocie 
Paczyńskiej stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Iłży na okres od 
dnia 25 kwietnia 2022r. do dnia 25 kwietnia 2027r. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 819/2022 w sprawie powierzenia 
stanowiska dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Iłży. Stanowi ona 
załącznik Nr 3 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 28/2022 
Wydziału Edukacji w sprawie upoważnienia dyrektora Poradni Psychologiczno – 
Pedagogicznej w Iłży do składania oświadczeń woli związanych z zakresem prowadzenia 
bieżącej działalności jednostki organizacyjnej. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 820/2022 w sprawie upoważnienia 
dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Iłży do składania oświadczeń woli 
związanych z zakresem prowadzenia bieżącej działalności jednostki organizacyjnej. 
Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 29/2022 
Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu wydatków budżetowych na 2022 rok                           
o łączną kwotę 68.000,- złotych w Liceum Ogólnokształcącym w Pionkach. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że dyrektor LO w Pionkach wystąpił 
o zwiększenie wydatków o kwotę 68.000 zł, z przeznaczeniem na zakup 16 sztuk 
wielostanowiskowych  biurek komputerowych i 38 krzeseł uczniowskich do nowo powstałych 
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pracowni komputerowych, 2 rzutników i ekranów do nowo powstających pracowni 
komputerowych oraz zakupu mikroskopu do pracowni biologicznej, a także na remont 
biblioteki i czytelni szkolnej. Powyższe wydatki związane są z przeprowadzaną reorganizacją 
tej placówki,  z dniem 1 września 2022 roku tworzy się Zespół Szkół w Pionkach, w skład 
którego wchodzić będą Liceum Ogólnokształcące im. Marii Dąbrowskiej w Pionkach oraz II 
Technikum w Pionkach  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Środki na jego 
realizację pochodzić będą z nadwyżki budżetowej.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 30/2022 
Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie nowego kierunku kształcenia 
w zawodzie kucharz  w Branżowej Szkole I Stopnia Specjalnej w  Młodzieżowym Ośrodku 
Wychowawczym w Wierzbicy. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że wniosek dotyczy wyrażenia zgody 
na utworzenie nowego kierunku kształcenia w zawodzie kucharz w Branżowej Szkole I Stopnia 
Specjalnej w  Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Wierzbicy. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 821/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 
utworzenie nowego kierunku kształcenia w zawodzie kucharz  w Branżowej Szkole I 
Stopnia Specjalnej w  Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Wierzbicy. Stanowi 
ona załącznik Nr 5 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 31/2022 
Wydziału Edukacji w sprawie  odwołania ze stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół 
Ponadpodstawowych im. S. Staszica w Iłży Pana Dariusza Leśkiewicza. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że wniosek dotyczy odwołania 
nauczyciela Pana Dariusza Leśkiewicza ze stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół 
Ponadpodstawowych im. S. Staszica  z dniem 19 kwietnia 2022 roku, w związku ze złożoną 
przez niego rezygnacją oraz prośbą o skrócenie okresu wypowiedzenia do dnia 19 kwietnia 
2022r. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 822/2022 w sprawie odwołania ze 
stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych im. S. Staszica w Iłży Pana 
Dariusza Leśkiewicza. Stanowi ona załącznik Nr 6 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 5/2022  
Biura Kadr i Szkoleń w sprawie ustalenia zasad wynagradzania dyrektora samorządowej 
instytucji kultury, dla której organizatorem jest powiat radomski. 
Wicestarosta Radomski Krzysztof Kozera poinformował, że na poprzednim posiedzeniu 
Zarząd powołał na stanowisko dyrektora Powiatowego Instytutu Kultury w Iłży Panią Renatę 
Metzger. W dalszej kolejności należy ustalić zasady wynagradzania oraz przyznawania 
nagrody rocznej przez organ nadzorujący PIK.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 823/2022 w sprawie ustalenia zasad 
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wynagradzania dyrektora samorządowej instytucji kultury, dla której organizatorem jest 
powiat radomski. Stanowi ona załącznik Nr 7 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 16 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 6/2022  
Wydziału Komunikacji w sprawie wyrażenia zgody na likwidację pojazdu. 
 
Wicestarosta Radomski Krzysztof Kozera poinformował, że wniosek dotyczy wyrażenia 
zgody na likwidację pojazdu marki Fiat Siena o numerze rejestracyjnym WOT03XV, nr VIN: 
SUF17800003010042 rok produkcji 1998, stanowiącego własność Powiatu Radomskiego na 
podstawie prawomocnego postanowienia Sądu Rejonowego w Zwoleniu, I Wydział Cywilny z 
dnia 26 stycznia 2022r. poprzez przekazanie go do stacji demontażu pojazdów.  
Stwierdził, że  biegły skarbowy dokonał oszacowania wartości w/w pojazdu. Sporządzona 
przez niego opinia wskazuje, że wartość pojazdu wynosi 450 zł brutto, natomiast wartość 
rynkowa sprawnego pojazdu to 2700 zł brutto, koszt naprawy  16480 zł brutto. W związku                    
z ekonomicznie nieuzasadnioną naprawą pojazdu zasadnym jest przekazanie pojazdu marki 
Fiat Siena o numerze rejestracyjnym WOT03XV, do kasacji w stacji demontażu pojazdów. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 824/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidację pojazdu. Stanowi ona załącznik Nr 8 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 33/2022  
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie ogłoszenia naboru wniosków o przyznanie 
stypendium dla studentów kształcących się w szkole wyższej na kierunku lekarskim. 
 

Wicestarosta Radomski Krzysztof Kozera poinformował, że wniosek dotyczy ogłoszenia 
kolejnego naboru wniosków o przyznanie stypendium dla studentów kształcących się w szkole 
wyższej na kierunku lekarskim. Przewiduje się przyznanie do 9 stypendiów: do 4 dla SPZZOZ                           
w Pionkach i do 5 dla SPZZOZ – Szpital w Iłży, w zależności od ilości złożonych wniosków 
spełniających kryteria zawarte w Regulaminie. Środki na ten cel są zabezpieczone. Ogłoszenie 
o naborze wniosków zamieszczone zostanie w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa 
Powiatowego w Radomiu, na stronach internetowych szpitali, oraz na tablicy ogłoszeń 
Starostwa. Ponadto informacja o ogłoszeniu naboru wniosków zostanie przekazana uczelniom 
kształcącym na kierunku lekarskim. 

 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 825/2022 w sprawie ogłoszenia naboru 
wniosków o przyznanie stypendium dla studentów kształcących się w szkole wyższej na 
kierunku lekarskim. Stanowi ona załącznik Nr 9 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 18 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 11/2022  
Wydziału Inwestycji w sprawie zwiększenia wydatków budżetu powiatu na 2022 r. 
w  Starostwie Powiatowym w Radomiu o  kwotę 194 000,00 zł - na realizację zadania pn. 
„Wdrożenie cyfrowego systemu komunikacji społecznej i zarządzania oświatą w powiecie 
radomskim”. 
 
Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski poinformował, że 25.02.2022 r. zostało ogłoszone 
postępowanie prowadzone w trybie przetargu nieograniczonego na wdrożenie cyfrowego 
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systemu komunikacji społecznej i zarządzania oświatą w powiecie radomskim. Po otwarciu 
ofert w dniu 05.04.2022 r. okazało się, że zabezpieczone dotychczas środki w kwocie 4.900.000 
zł są niewystarczające. W celu rozstrzygnięcia postępowania i podpisania umowy z wykonawcą 
konieczne jest zwiększenie wydatków o kwotę 194.000 zł na ww. zadaniu. 
Powyższe spowodowane jest sytuacją na rynku wyrobów i usług, w szczególności gwałtownym 
wzrostem cen podyktowanym m.in. napiętą sytuacją międzynarodową związaną z agresją Rosji 
na Ukrainę. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Środki na jego 
realizację pochodzić będą z nadwyżki budżetowej.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 19 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 19/2022  
Wydziału Promocji i Rozwoju w sprawie przeniesienia wydatków w Starostwie Powiatowym 
w Radomiu w Dziale 921 w kwocie  60 000 zł  z Gminy Miasta Pionki  do Gminy Kowala.  
 
Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju Marcin Genca poinformował, że wracają do 
organizacji imprez plenerowych. Wniosek dotyczy organizacji Pikniku Rodzinnego, na co 
zabezpieczono w tegorocznym budżecie kwotę 60.000 zł.  Piknik miał odbyć się w Pionkach, 
jednak ze względu na wciąż trwającą budowę sali gimnastycznej przy LO w Pionkach – gdzie 
pierwotnie planowano realizację zadania, zdecydowano o organizacji powyższego wydarzenia 
w Gminie Kowala. Piknik odbędzie się w sobotę 28 maja br. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 20 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 20/2022  
Wydziału Promocji i Rozwoju w sprawie powierzenia Gminie Kowala zadania z zakresu 
kultury w 2022 roku. 
 
Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju Marcin Genca poinformował, że wniosek dotyczy  
powierzenia gminie Kowala wykonania zadania publicznego powiatu z zakresu kultury, 
dotyczącego organizacji „Pikniku Rodzinnego”. Na realizację zadania gmina Kowala otrzyma 
od powiatu radomskiego dotację celową w wysokości 60.000 zł 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia 
Gminie Kowala zadania z zakresu kultury w 2022 roku i skierował go na sesję Rady 
Powiatu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 21 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 21/2022  
Wydziału Promocji i Rozwoju w sprawie powierzenia Gminie Jedlnia - Letnisko zadania z 
zakresu kultury w 2022 roku. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że wniosek dotyczy organizacji 
Powiatowo - Gminnych Dożynek. Dożynki planowano zorganizować pod koniec sierpnia                          
w Jedlni – Letnisko. Okazało się, że w tym czasie będzie organizowanych klika podobnych 
imprez na terenie powiatu radomskiego i dlatego proponuje renegocjować z burmistrzem 
termin organizacji Powiatowo - Gminnych Dożynek. Imprezę proponuje zorganizować                            
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w I połowie września br. Jeśli burmistrz się nie zgodzi na zmianę terminu, wówczas trzeba 
poszukać innej gminy na terenie której odbyłyby się tegoroczne dożynki.  

 
Zarząd Powiatu decyzję w sprawie organizacji Powiatowo - Gminnych Dożynek w 2022 roku 
odłożył na kolejne posiedzenie, do czasu ustalenia nowego terminu, bądź miejsca. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 22 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 22/2022  
Wydziału Promocji i Rozwoju w sprawie powierzenia Gminie Przytyk zadania z zakresu 
kultury w 2022 roku. 
 
Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju Marcin Genca poinformował, że wniosek dotyczy  
powierzenia gminie Przytyk wykonania zadania publicznego powiatu z zakresu kultury, 
dotyczącego organizacji „XXI Ogólnopolskich Targów Papryki”. Na realizację zadania gmina 
Przytyk otrzyma od Powiatu Radomskiego dotację celową w wysokości 25.000 zł.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia 
Gminie Przytyk zadania z zakresu kultury w 2022 roku i skierował go na sesję Rady 
Powiatu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 23 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 8/2022  
Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie przeniesienia wydatków między 
paragrafami w kwocie 42 347,00 zł., na zakup energii elektrycznej. 
 
Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski poinformował, że PUP w Radomiu prosi o przesunięcie 
oszczędności powstałych na dodatkowym wynagrodzeniu rocznym, na zakup energii 
elektrycznej. Z końcem stycznia br. wygasła umowa z dotychczasowym dostawcą. W wyniku 
przeprowadzonej procedury zamówieniowej uzyskano ceny, z których najniższa stanowi 
trzykrotność ceny za 1 kWh z roku ubiegłego. Środki ujęte w planie nie zabezpieczą wszystkich 
potrzeb. W marcu b.r. zwiększono  plan na ww. cel o 30.000 złotych. Przy uwzględnieniu tej  
kwoty, planowane wydatki zabezpieczą płatności do maja br.  W związku z tym, konieczne 
będzie przeprowadzenie kolejnego postępowania, dla zabezpieczenia dostaw energii 
elektrycznej w okresie od czerwca do grudnia 2022 roku. Aby zainicjować procedurę 
zamówienia publicznego konieczne jest zabezpieczenie środków  w planie finansowym.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 24 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 12/2022 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidację środka trwałego - samochodu osobowego marki OPEL VECTRA stanowiącego 
własność Powiatu Radomskiego będącego w dyspozycji Powiatowego Zarządu Dróg 
Publicznych w Radomiu w drodze sprzedaży, w razie zaś bezskutecznej sprzedaży w drodze 
złomowania pojazdu. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 826/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidację środka trwałego - samochodu osobowego marki OPEL VECTRA stanowiącego 
własność Powiatu Radomskiego będącego w dyspozycji Powiatowego Zarządu Dróg 
Publicznych w Radomiu w drodze sprzedaży, w razie zaś bezskutecznej sprzedaży w 
drodze złomowania pojazdu. Stanowi ona załącznik Nr 10 do protokołu.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 25 porządku obrad –  rozpatrzenie wniosku Nr 3/2022 
Wydziału Budownictwa i Architektury  w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie wniosku                  
o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dotyczącego „Rozbudowy 
drogi gminnej nr 350506W wraz z oświetleniem w Rajcu Poduchownym gm. Jedlnia-
Letnisko”. 
 
Wicestarosta Radomski Krzysztof Kozera poinformował, że wniosek dotyczy pozytywnej 
opinii do wniosku Burmistrza Jedlni-Letnisko w sprawie opinii niezbędnej wydania decyzji                    
o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dotyczącej „Rozbudowy drogi gminnej nr 
350506W wraz z oświetleniem w Rajcu Poduchownym gm. Jedlnia-Letnisko”. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 827/2022 w sprawie wyrażenia opinii w 
przedmiocie wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 
dotyczącego „Rozbudowy drogi gminnej nr 350506W wraz z oświetleniem w Rajcu 
Poduchownym gm. Jedlnia-Letnisko”. Stanowi ona załącznik Nr 11 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 26 porządku obrad –  podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2022 rok. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że zmiany w przedłożonej uchwale 
dotyczą: 
- w dziale 801 – oświata i wychowanie, rozdziale 80115 – technika przenosi się wydatki 
budżetu powiatu na 2022 rok między paragrafami, tj. oszczędności w §4110 – składki na 
ubezpieczenia społeczne w kwocie 1.500 złotych na §4170 – wynagrodzenia bezosobowe, z 
przeznaczeniem na sfinansowanie umowy o dzieło w celu zrealizowania filmu promującego 
powstanie Zespołu Szkół w Pionkach w wyniku połączenia technikum  
z Zespołu Szkół im. J. Śniadeckiego w Pionkach z Liceum Ogólnokształcącym im. Marii 
Dąbrowskiej w Pionkach. 
- w dziale 852 – pomoc społeczna, rozdziale 85202 – domy pomocy społecznej, §4010 – 
wynagrodzenia osobowe pracowników zwiększa się wydatki o kwotę 23.379 złotych,                                       
z przeznaczeniem na wypłatę odprawy emerytalnej dla pracownika DPS w Krzyżanowicach. 
Powyższe wydatki sfinansowane zostaną z rezerwy celowej na odprawy emerytalne (dział 758, 
rozdział 75818, §4810).  
Ponadto w ww. dziale przenosi się wydatki budżetu powiatu na 2022 rok między paragrafami 
w rozdziałach: 

- 85202 – domy pomocy społecznej, tj. oszczędności w §4110 – składki na ubezpieczenia 
społeczne w kwocie 3.000 złotych na §4710 – wpłaty na PPK finansowane przez podmiot 
zatrudniający, z przeznaczeniem na sfinansowanie składek na Pracownicze Plany 
Kapitałowe, w związku z przystąpieniem kolejnych pracowników do PPK, 

- 85218- powiatowe centra pomocy rodzinie, tj. oszczędności w §4120 – składki na Fundusz 
Pracy oraz Fundusz Solidarnościowy w kwocie 500 złotych na §4610 – koszty 
postępowania sądowego i prokuratorskiego, z przeznaczeniem na sfinansowanie opłaty 
komorniczej dotyczącej doręczenia odpisu pozwu o zasądzenie alimentów na rzecz 
dziecka, które zostało umieszczone w rodzinie zastępczej. 

- dziale 853 - pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdziale 85321 – zespoły do 
spraw orzekania o niepełnosprawności zwiększa się dochody w §2320 – dotacje celowe 
otrzymane z powiatu na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień (umów) 
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między jednostkami samorządu terytorialnego ze środków własnych o kwotę 116.150 złotych,  
w tym z: powiatu białobrzeskiego o kwotę 18.850 złotych, powiatu kozienickiego o kwotę 
40.300 złotych, powiatu przysuskiego o kwotę 32.500 złotych i powiatu zwoleńskiego o 
kwotę 24.500 złotych i wydatki o kwotę 116.150 złotych, w tym w: §4170 – wynagrodzenia 
bezosobowe o kwotę 43.350 złotych i §4300 – zakup usług pozostałych o kwotę 72.800 
złotych, z przeznaczeniem na wypłaty wynagrodzeń dla orzeczników oraz zakup usług 
pocztowych. 

Ponadto w ww. dziale, rozdziale 85333 – powiatowe urzędy pracy przenosi się wydatki budżetu 
powiatu na 2022 rok między paragrafami, tj. oszczędności w: §4110 – składki na ubezpieczenia 
społeczne w kwocie 23.647 złotych i §4120 – składki na Fundusz Pracy oraz Fundusz 
Solidarnościowy w kwocie 17.250 złotych na §4260 – zakup energii  
w kwocie 40.897 złotych, z przeznaczeniem na sfinansowanie wyższych niż planowano 
wydatków na zakup energii elektrycznej, gazu i wody, w związku ze wzrostem ich ceny oraz 
większym ich zużyciem. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 828/2022 w sprawie zmian w planie 
dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2022 rok. Stanowi ona załącznik Nr 12 do 
protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 27 porządku obrad –  trozpatrzenie wniosku Nr 6/2022 
Geodety Powiatowego  w sprawie wyrażenia zgody na  ustanowienie odpłatnej służebności 
przesyłu na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa sp.z.o.o.  z siedzibą w Tarnowie, na 
nieruchomości położonej w Pionkach, stanowiącej własność Powiatu Radomskiego,                              
w użyczeniu Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów  Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 829/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości  stanowiącej własność 
Powiatu Radomskiego, położonej w mieście Pionki. Stanowi ona załącznik Nr 13 do 
protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 28 porządku obrad –  Sprawy różne: 

- zawiadomienie Starosty Radomskiego o wszczęciu postępowania administracyjnego                        
w sprawie pozwolenia na rozbudowę budynku Zespołu Szkół im. J. Śniadeckiego o 
szyb windy osobowej, na działce nr 1468/9 w Pionkach. 
- decyzja z dnia 25.03.2021 roku, znak: GKN-II.683.84.2021.JL w sprawie ustalenia 
odszkodowania w łącznej wysokości 96.330 zł za nieruchomość zabudowaną położoną                       
w miejscowości Dzierzkówek Stary, gm. Skaryszew. 

 
Zarząd Powiatu zapoznał się z: 

- zawiadomieniem Starosty Radomskiego o wszczęciu postępowania administracyjnego                        
w sprawie pozwolenia na rozbudowę budynku Zespołu Szkół im. J. Śniadeckiego o szyb 
windy osobowej, na działce nr 1468/9 w Pionkach. 
- decyzją z dnia 25.03.2021 roku, znak: GKN-II.683.84.2021.JL w sprawie ustalenia 
odszkodowania w łącznej wysokości 96.330 zł za nieruchomość zabudowaną położoną                       
w miejscowości Dzierzkówek Stary, gm. Skaryszew. 
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Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że kolejne posiedzenie Zarządu 
odbędzie się 20 kwietnia o godz.10.00. Będzie to ostatnie posiedzenie Zarządu przed sesją. 
  
Więcej spraw nie zgłoszono.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 138 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 10.15. 
 
 
Protokołowała: 
 
Małgorzata Dróżdż 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Waldemar Trelka……………………… 

 
2. Wicestarosta -  
Krzysztof Kozera….…………………… 
 
3. Członek Zarządu –  
Zbigniew Dziubasik …………………… 

 
4. Członek Zarządu –  
Roman Frąk…… ……………………… 

 
5. Członek Zarządu - 
Ewa Tkaczyk……….. ………………… 

 
Sekretarz Powiatu – 
Rafał Czajkowski ……………………… 

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska………………………. 

 

 

 

 

 


